

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2023-02-22

Närvarande: Nathalie Wahlner, Emma Landelius, Lina Sandin, Alva Vallin, Thea Tonneman, Freja Turén, Nathalie Enkvist, Linnea Tillkvist, Ida Allander.

Ej närvarande: Sofia Gerhardsson.

Plats och tid: C-Huset, 15.15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Lina Sandin förklarade mötet öppnat 15.17.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Emma Landelius och Ida Allander.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna gjort sedan senaste mötet.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Varit på styrelseutbildning. Varit på SEKT-möte samt skickat in terminsrapporten.

§ 2.2 KASSÖR

Haft möte med sin SU-projekt grupp. Delat ut overall till utbytesstudent. Påbörjat arbete gällande budget.

§ 2.3 INFORMATÖR

Varit på styrelseutbildning. Skickat ut formulär om slogan och rutinarbete.

§ 2.5 AMO

Varit på styrelseutbildning. Hållit i KogVet-lunch och varit på AMO-råd. Haft möte med sin SU-projekt grupp.

§ 2.6 MANA

Varit på styrelseutbildning. Hållit i KogVet-lunch.

§ 2.7 MYSA

Varit på styrelseutbildning. Bokar in ett möte med Carmelo samt fortsatt planering gällande examenssittning. Anordnat möte med Liu student secondhand inför miljöeventet.

§ 2.8 UB

Varit på styrelseutbildning. Fortsatt planering inför studiestugan.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Frånvarande.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Varit på styrelseutbildning. Delt ut overall till utbytesstudent. Fortsatt planering inför utbytet.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Kollat med Curling Norrköping om vi kan ta dit utbytesstudenter, men det gick tyvärr inte.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 Uppdatering SEKT

StuFF kommer att skriva på ett avtal med Move about, så att StuFF medlemmar kan hyra bilar för ett bra pris. Terminsavtalen med StuFF kommer att skrivas om till årsavtal, avtalen kommer att ändras en del men vi inväntar mer information om detta. Sedan uppdatering om FUM som kommer på en punkt nedan. Det kommer att införas ett nytt medlemssystem vilket tillåter sektionen att få tillgång till medlemslistor så vi slipper gå via StuFF.

§ 3.2 Diskussion, FUM

För att kårer såsom StuFF ska kunna finnas måste de se till att det alltid finns en fullmäktige (FUM). Engagemanget har varit lågt på senaste tiden och en lösning på detta vore att alla sektioner agerar FUM tillsammans. Det som isåfall skulle krävas från sektionen vore att vi skickar en person från styrelsen som representerar sektionen på FUM möten. Hur många möten som skulle äga rum per år är inte bestämt ännu.

Styrelsen är enig om att detta är en bra idé och röstar för detta.

§ 3.3 Grönt sektionsevent

LiU student secondhand har svarat och vill vara med på vårt event. MYSA har bokat in ett möte med dom för att diskutera detaljer. Information om datum och annat finns i Grönt sektionsevent dokumentet.

Första insamling kommer att ske på studiestugan där Nathalie Enkvist och Freja Turén ansvarar för att samla in. Andra tillfället för insamling sker under lunch den 1/3 där Alva Vallin ansvarar för att samla in kläder. Tredje tillfället för insamling sker under lunch den 2/3 där Lina Sandin ansvarar för att samla in kläder.

§ 3.4 Rekrytering av nya styrelsen

Valpuben kommer att äga rum snart och vi måste i samråd med valberedningen bestämma vart vi vill ha den. Vill vi hade puben på HG måste vi hitta två personer som kan tänka sig jobba under puben. För att undvika detta problem under kommande år kan vi förslagsvis starta ett utbyte med kognitivet där styrelsen jobbar på deras valpubar och kognitivet/kidnitivet jobbar på våra valpubar.

§ 3.5 ÖL-OL

Thea Tonneman är ansvarig för ÖL/OL med en projektgrupp på Alva Vallin och Freja Turén som tillsammans påbörjar planeringen.

§ 3.6 Nycklar CK

Kognitivet vill låna nycklar inför CK-helgen. Nathalie Wahlner, Lina Sandin och Thea Tonneman lånar ut sina nycklar.

§ 3.7 Månadsbrev

- Miljöevent
- Tacosittning
- AMO -veckan v10
- Valpub
- Öl/ol
- CK
- Fössta tossdan i mass (lämna in kläder)
- Slogan

§ 3.7 Slogan

“Det är tanken som räknas” fick drygt 60% av alla röster och VANN!

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 MÖTESTIDER

Nu när schemat ser lite olika ut varje vecka kommer vi att bestämma tid för nästa möte under det aktuella mötet. Mötet kommer att fortsätta att vara på onsdagar men tiderna kan variera.

Kommer vi inte överens om en bra tid kommer standarden vara onsdagar 17-19.

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 1/3 kl 15.15 i sal R19

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras tills nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Ta med nyckel till möte, skriv ut avtal nyckelkvittenser, skriv till valberedningen och till chef i kognitivt rörande jobbbyte valpubar.

§ 6.2 KASSÖR

Fortsätta med budget-uppföljning generellt & inför SU-projekt. Rutinarbete.

§ 6.3 INFORMATÖR

Påbörja månadsbrev. Rutinarbete.

§ 6.5 AMO

Skicka ut påminnelse kring AktiVet, evt planering med utbyte. Hjälpa till där det behövs.

§ 6.6 MANA

Påbörja Öl-OL planering.

§ 6.7 MYSA

Gå på möte med Liu student second hand, gå på möte med Carmelo tillsammans med Nathalie Wahlner och Freja Turén, lägga ut facebook-event om miljöeventet, samla in kläder på studiestugan.

§ 6.8 UB

Ha studiestuga. Ladda upp kursutvärderingar. Planera möte med klassreppar???

§ 6.9 MÄSTERICHEF

abc

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Jobba vidare med utbytes-gruppen. Lägga till Alva och Ida i whatsapp-gruppen.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Kontakta några företag och fråga om vi kan få göra besök under utbytet med Nederländerna som en "educational activity". Sitta och ta emot kläder i sektionsrummet 1/3. Påbörja ÖL-OL planering.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Lina Sandin förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Nathalie Wahlner

.....
Nathalie Wahlner
.....

Ordförande: Lina Sandin

.....
Lina Sandin
.....

Justerare: Emma Landelius

.....
Emma Landelius
.....

Justerare: Ida Allander

.....
Ida Allander
.....